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Predsjednik Hrvatske komore inženjera elektrotehnike 
 
 

 - 04. redovita sjednica Skupštine HKIE - 
                 24.04.2015. god. 

 
 
 
 

Predmet:         Izvješće predsjednika  

Hrvatske komore inženjera elektrotehnike 

o radu HKIE 

od 01. siječnja 2014. do 31.prosinca 2014. godine 

 
 

U ovom izvješću dat je pregled aktivnosti i događanja o radu Hrvatske komore inženjera 
elektrotehnike u navedenom razdoblju od 01.01.2014.godine do 31.12.2014.godine. 

 
 

ODRŽANE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HKIE  
u razdoblju za koje se podnosi izvješće 

 
1. 01/14 sjednica održana je 31.01 i 01.02.2014. godine u Fužinama u 

dvorani hotela „Bitoraj“ 
2. 02/14 sjednica održana je 13.ožujka 2014. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
3. 03/14 sjednica održana je 25.travnja 2014. godine u Zagrebu u 
      prostorijama HKIE 
4. 04/14 sjednica održana je 16.lipnja 2014. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
5. 05/14 sjednica održana je 05.rujna 2014. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
6. 06/14 sjednica održana je 17.listopada 2014. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
7. 07/14 sjednica održana je 27.studenog 2014. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
8. 08/14 sjednica održana je 30.prosinca 2014. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 

 
 

ODRŽANE SJEDNICE VIJEĆA KOMORE u 2014. godini 
 

Vijeće Komore sačinjavaju predsjednici Vijeća područnih odbora i to: 

 Željka Anušić, predsjednica Vijeća PO Zagreb 

 Zdravko Bašić, predsjednik Vijeća PO Split 

 Krunoslav Novak, predsjednik Vijeća PO Varaždin 
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 Damir Mijački, predsjednik Vijeća PO Osijek, i 

 Boris Ožanić, predsjednik Vijeća PO Rijeka 

 
- 01/14 Sjednica Vijeća Komore održana je 28.03.2014. godine u Zagrebu. 
  Razmatrana aktualna problematika struke i pripreme za DIE Zadar 2014. 
 
- 02/14 Sjednica Vijeća Komore održana je 09.09.2014. godine u Zagrebu 
  Razmatrana aktualna problematika Komore i planovi za 2015.godinu. 

 
 

ODRŽANE SJEDNICE SKUPŠTINE HKIE u 2014. godini 
 

- 02. redovita Skupština HKIE održana je 03.04.2014. godine u Zagrebu 
- 03. redovita Skupština HKIE održana je 11.12.2014. godine u Zagrebu 

 
Na 02. redovitoj Skupštini HKIE smo usvojili izvješće o radu HKIE i izvješće o financijskom 
poslovanju u 2013.godini. Također je usvojeno izvješće Nadzornog odbora Komore o 
nadzoru nad financijskim poslovanjem HKIE za 2013.godinu. 

 
Na 03.redovitoj Skupštini HKIE smo donijeli planove rada i planove prihoda i rashoda  za 
2015.godinu.  

 

 

ODBORI I POVJERENSTVA 
               

POVJERENSTVO ZA TRAJNO STRUČNO USAVRŠAVANJE 
 

Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje radilo je u slijedećem sastavu: 

Mario Karin, dip.ing.el. – predsjednik i članovi Darko Kompari i Mirko Pupić i tajnica Renata 
Basara. 

 
Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje provodilo je Program stručnog usavršavanja 

Hrvatske komore inženjera elektrotehnike te su u periodu od 01.01.2014. do 31.12.2014. 

godine održana sljedeća predavanja na kojima je sudjelovalo 873 polaznika: 
 

 
1. Projektiranje IP sustava video nadzora, Alarm automatika 

 
Split     30.05.2014.                            4 boda                      12 polaznika    
 

2. Zakon o gradnji, Zakon o prostornom uređenju i Zakon o inspekciji, HKIS i 
HKIE 

 
Rijeka, 07.03.2014.                                6 (6TR) bodova              36 polaznika 
Osijek, 14.03.2014.                                6 (6TR) bodova              15 polaznika 
Split, 21.03.2014.                                   6 (6TR) bodova              30 polaznika  
Zagreb, 04.04.2014.                               6 (6TR) bodova              76 polaznika 
Varaždin, 23.05.2014.                            6 (6TR) bodova              44 polaznika  
 

3. Primjena izoliranih odvoda i zaštita instalacija od prenapona i struje munje, 
OBO BETTERMANN 
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Dubrovnik, 18.03.2014                           2 boda                               13 polaznika 
Zadar, 16.04.2014.                                 2 boda                               11 polaznika 
 

4. Zakonodavni okvir za obavljanje energetskih djelatnosti u RH, HKIE 
 
Osijek, 09.05.2014.                                 2 boda                                 3 polaznika 
 

5. 4. (10) savjetovanje HO CIRED, HO CIRED 
 
Seget Donji/ Trogir, 11. – 14.5.2014.     16 bodova                            7 polaznika 
 

6. Svjetlo i rasvjeta 2014, HDR 
 
Zagreb, 15. – 16.05.2014.                      10 bodova                            8 polaznika 
 

7. Tehnički propis i energetsko certificiranje, HKIE 
 

Zagreb, 23.05.2014.                                 2  boda                               7 polaznika 
 

8. Tržište električne energije u Hrvatskoj, HRO CIGRE 
 

Zagreb, 29.05.2014.                                 8(4TR) bodova                   6 polaznika 
 

9. Iskustva energetskog certificiranja, HKIE 
 

Rijeka, 30.05.2014.                                    2 boda                            16 polaznika 
 

10. Stručni razgovori i konzultacije u svezi zakona o prostornom uređenju i 
Zakona o gradnji - HKIE 

 
Rijeka, 06.06.2014.                                    2 (2TR) boda                 10 polaznika 
Pula, 11.07.2014.                                       2(2TR) boda                  16 polaznika  
 

11. Visokonaponska rasklopna postrojenja u svjetlu novih Hrvatskih normi, 
HRO CIGRE 

 
Zagreb, 12.06.2014.                                8(2TR)  bodova             16 polaznika 

 
12. Sustavi za zaštitu instalacija od požara, OBO BETTERMANN 

 
Osijek, 17.06.2014.                                 2  boda                          14 polaznika  

    
13. Startup u energetskom sektoru – kako započeti pothvat u energetskom 

sektoru? 
 

Zagreb, 02.07.2014.                                8 bodova                        9 polaznika 
 

14. 7. Dani inženjera elektrotehnike, HKIE  
 

Zadar, 25. – 27.09.2014.                        22 (6TR)                        367 polaznika  
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15. Panel o javnoj rasvjeti i energetsko certificiranje javne rasvjete, HKIE i 
Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost     

 
Osijek, 20.10.2014.                                 2 boda                            45 sudionika 

 
16. 11. simpozij o sustavu vođenja EES-a, HRO CIGRE 

 
Opatija, 10.11.2014. – 12.11.2014.        20 bodova                      96 sudionika  

 
17. Isplativost ulaganja u distribuirane izvore električne energije, HO CIRED 

 
Zagreb, 19.11.2014                              8 bodova                     16 sudionika   

 
 

POVJERENSTVO ZA ZAKONODAVSTVO 
 

Povjerenstvo za zakonodavstvo održalo je jednu sjednicu i to zajedničku sjednicu s 
Povjerenstvom za suradnju s ministarstvima. 
Rad povjerenstva se odvija putem elektroničke pošte i to se pokazalo dosta zadovoljavajuće, 
jer se na taj način može brzo izmijeniti informacija te donijeti zaključci. 
Povjerenstvo je aktivno sudjelovalo u davanju mišljenja za slijedeće Zakone i pravilnike,a čiji 
su upiti dolazili iz nadležnog Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja: 
 
1. Zakon o poslovima i djelatnostima prostornog uređenja i gradnje (koji će zamijeniti sada 

važeći Zakon o inženjerskim djelatnostima), 
2. Pravilnik o obveznom sadržaju i opremanju projekata građevine, 
3. Pravilnik o energetskom pregledu zgrade i energetskom certificiranju. 

 
Predsjednik Povjerenstva za zakonodavstvo redovito na poziv Ministarstva graditeljstva i 
prostornog uređenja, sudjelovao je u radu radne grupe za izradu Zakon o poslovima i 
djelatnostima prostornog uređenja i gradnje (koji će zamijeniti sada važeći Zakon o 
inženjerskim djelatnostima). 
Nakon svakog sastanka Predsjednik povjerenstva davao je usmeno izvješće Predsjedniku 
HKIE, a po potrebi i pisano te izvijestio ostale članove Povjerenstva za zakonodavstvo. 
 
Povjerenstvo je izradilo te dostavilo u tajništvo HKIE pročišćeni popis važećih Zakona, 
propisa i pravilnika iz područja gradnje, prostornog uređenja, područja građevinske 
inspekcije, područja komunalnog gospodarstva, područja stanovanja i područja energetske 
učinkovitosti.  

 
POVJERENSTVO ZA PITANJA STRUKE 

 
Povjerenstvo za pitanja struke  sastaje se po potrebi i obrađuje predmete na zahtijev: 
 
o na dokumentaciju i predmete koje za ocjenu predloži Upravni odbor Komore. 

  
o na zahtjev trećih osoba ako je riječ o zaštiti javnog interesa, za potrebe sudskih 

postupaka ili arbitražnog postupka.  
 

o na zahtjev stegovnog tužitelja u slučajevima kada je protiv člana predloženo pokretanje 
stegovnog postupka  
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Budući takvih zahtijeva nije bilo, Povjerenstvo za pitanja struke u 2014 god. je održalo 2 
sastanka na kojima se raspravljalo o općim pitanjima struke i promjenama u tehničkoj 
regulative vezanoj za elektrotehničku struku. 

 
 

POVJERENSTVO ZA MEĐUNARODNU SURADNJU 
 

Stručni skup u Podgorici, Crna Gora 
 
Strukovna komora inženjera elektrotehnike Crne Gore organizirala je 28. veljače 2014. 
godine u Podgorici, stručni skup na temu „ENERGETSKA EFIKASNOST ZGRADA“. 
Svoja izlaganja imali su projektanti iz Hrvatske Darko Angebrandt, dipl.ing.el. i Silvano 
Sušilović, dipl.ing.stroj., koji su radili na uspješnoj realizaciji projekta energetske učinkovitosti 
Poljoprivrednog fakulteta u Osijeku. 
Skupu su prisustvovali predsjednik Hrvatske komore inženjera elektrotehnike kao i 
predsjednik Povjerenstva za međunarodnu suradnju. 
 
Elektroinženjerski simpozij EIS 2014. u Šibeniku 
 
U organizaciji Elektrotehničkog društva Zagreb u Šibeniku je od 4. do 7. svibnja 2014. održan 
28. međunarodni ELEKTROINŽENJERSKI SIMPOZIJ EIS 2014. – Dani Josipa Lončara. 
 
Trogir/Seget Donji, 11.–14. svibnja 2014 - 4. (10.) savjetovanje Hrvatskog ogranka 
Međunarodne elektrodistribucijske konferencije 
 
U Trogiru je, u suorganizaciji s Komorom, od 11. do 14. svibnja 2014. godine održano 4. (10.) 
savjetovanje Hrvatskog ogranka Međunarodne elektrodistribucijske konferencije. 
 
45. međunarodni skup CIGRÉ 2014. u Parizu 
 
45. međunarodni skup CIGRÉ održan je od 24. do 29. kolovoza 2014. u kongresnom centru u 
Parizu. Kongresu je prisustvovalo 3200 sudionika. Organizirana je tehnička izložba s više od 
250 izlagača koju je posjetilo 8000 posjetitelja, te poster sekcije s različitim temama. Na 
predavanjima je posebna pažnja posvećena novim zahtjevima na energetske sustave, 
posebno u vezi distribuirane proizvodnje, prijenosa većih količina energije na veće 
udaljenosti, povezivanju energetskih sustava, te utjecaju gradnje i korištenja energetskih 
sustava na okoliš. Na međunarodnom skupu su prisustvovali i predstavnici Komore, a održan 
je niz sastanaka s predstavnicima KONČAR-a, DALEKOVOD-a, HERA-e, FER-a, te s 
predstavnicima međunarodnih organizacija iz drugih zemalja. 
 
Međunarodna suradnja na 7. Danima inženjera elektrotehnike u Zadru 2014. 
 
Za što bolju međunarodnu suradnju na DIE 2014 u Zadru organiziran je Međunarodni odbor 
koji je radio u sastavu: 
 
1. mr.sc. Miljenko Rodek, dipl.ing.el. predsjednik  
2. Boris Vranešević, dipl.ing.el.  
3. Olga Štajdohar – Pađen, dipl.ing.el.  
4. Ratko Vujović, dipl.inž.el.  (Crna Gora) 
5. Vlado Todorovski, d.e.i.  (Makedonija) 
6. mag. Andrej Kosmačin, univ.dipl.inž.el.  (Slovenija) 
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U sklopu 7. Dana inženjera elektrotehnike koji su održani u Zadru od 25. do 27. rujna 2014. u 
organizaciji Međunarodnog odbora održan je i sastanak predstavnika inženjerskih komora iz 
zemalja u našem okruženju. 
Skupu su prisustvovali gosti iz Crne Gore, Makedonije, Slovenije i Srbije. 
Na sastanku koji je održan 26. rujna 2014. raspravljalo se o donošenju novih zakona u vezi 
obavljanja poslova inženjera elektrotehnike – uređenju regulirane procesije, o procesima 
javne nabave i nastojanju inženjerskih komora da se uvede višestruki kriterij odabira 
ponuđača, te o regionalnoj suradnji inženjera na razini elektrotehničke struke. 
 
Na 7. Danima inženjera elektrotehnike u Zadru 2014. sudjelovali su predstavnici slijedećih 
inženjerskih komora iz našeg okruženja: 
 

Crna Gora:  Ratko Vujović – predsjednik NO strukovne komore elektro inženjera Inženjerske 
komore Crne Gore 
Jovan Lekić - član Skupštine strukovne komore elektro inženjera i član 
Skupštine Inženjerske komore Crne Gore 

Makedonija: Blaško Dimitrov – predsjednik Komore na ovlasteni arhitekti i ovlasteni inženeri 
na Makedonija 

Slovenija: Andrej Kosmačin – član UO Matične sekcije elektroinženjera Inženirske zbornice 
Slovenije (IZS) 

Srbija: Milovan Glavonjić – predsjednik Inženjerske komore Srbije 
Zoran Hadžić – predsjednik Matične podsekcije projektanata elektro struke 
Inženjerske komore Srbije 

Hrvatska: Željko Matić – predsjednik HKIE 
Miljenko Rodek - predsjednik MO 7. DIE Zadar 
Olga Štajdohar-Pađen – član MO 7. DIE Zadar 
Boris Vranešević – član MO 7. DIE Zadar 
Darko Angebrandt – predsjednik OO 7. DIE Zadar 
Amela Čizmar – glavna tajnica HKIE 
Maja Dubravec Lazić – operativna tajnica HKIE 

 
11. simpozij o sustavu vođenja EES-a, Opatija, 10.-12.11.2014. 
 
U Opatiji je u organizaciji Hrvatskog ogranka CIGRÉ od 10. do 12. studenoga 2014. održan 
11. simpozij o sustavu vođenja elektroenergetskog sustava (EES). 
Čast predsjedavanja Organizacijskim odborom 11. simpozija pripala je studijskom odboru C5 
„Tržište električne energije i regulacija“. Stoga je na ovogodišnjem skupu naglasak stavljen 
na aktualne teme u funkciji stvaranja jedinstvenog tržišta električne energije u Europskoj uniji. 
Na simpoziju su prisustvovali međunarodni gosti i predavači, posebno po temi vođenja EES-a 
u havarijskim uvjetima. 
 
Sastanak s predstavnicima Inženirske zbornice Slovenije. 23.12.14. u Krškom 
 
Sastanku su prisustvovali mag. Vinko Volčanjk, univ.dipl.inž.el. – predsjednik Matične sekcije 
elektroinženjera IZS, mag. Andrej Kosmačin, univ.dipl.inž.el. – član Upravnog odbora Matične 
sekcije elektroinženjera IZS, Željko Matić, dipl.ing.el. – predsjednik HKIE i mr.sc. Miljenko 
Rodek, dipl.ing.el. - član Upravnog odbora HKIE. 
 
Raspravljalo se o slijedećim temama: 

1. Međunarodni ugovori o suradnji između Komora  
2. Zakon o inženjerima  



 7 

3. Da li se strukovni zadaci inženjera trebaju dijeliti u smjerove  
4. Zajedničkog međunarodno tijelo inženjera elektrotehnike u regiji  
5. Kontrola elektrotehničkih projekata određene kategorije  
6. Izrada uputa za projektiranje i izdavaštvo u komorama  

 
U zaključnoj raspravi je predložena daljnja konkretna suradnja između komora i to 
prvenstveno na stručnoj razini. Predlaže se održavanje zajedničkih stručnih seminara kako bi 
se poboljšala kvaliteta i postigla bolja posjećenost. Također će se razmijeniti iskustva u 
pripremi stručnih materijala, uputa i smjernica. 
U pripremi DIE u Zadru aktivno će sudjelovati članovi IZS u organizacijskom i stručnom dijelu. 

 
 

ODBOR ZA UPIS 
 
Odbor za upis u sastavu Željko Matić, predsjednik, te članovi: Smiljka Mamula, dipl.ing.el.; 
Damir Miljački, dipl.ing.el.; Mirko Pupić, dipl.ing.el.; Boris Vranešević, dipl.ing.el.; je tijekom 
2014. godine održao 09 sjednica (01/2014.-09/2014.) 
 
Izdano je 61 rješenje o upisu u Imenik ovlaštenih inženjera elektrotehnike, 71 rješenje o upisu 
u Imenik vježbenika, 223 rješenja o ispisu, 13 rješenja o otvaranju samostalnog ureda, 5 
rješenja o zatvaranju samostalnog ureda, 91 rješenje o mirovanju članstva, te 15 rješenja o 
povremenom ili privremenom obavljanju poslova regulirane profesije elektrotehničke struke 
stranim ovlaštenim osobama. Poslano je cca 50 dopisa (tražene dopune zahtjeva, poslana 
tumačenja i sl.). 
 
Razmatrani su i zahtjevi, molbe, upiti, članova i kandidata po drugim osnovama prema 
donjem prikazu, sveukupno 606 predmeta.  
 
Na sjednicama su razmatrana i druga pitanja iz djelokruga rada Odbora za upis.  

 
 

ODBOR ZA PRIZNAVANJE INOZEMNIH STRUČNIH KVALIFIKACIJA  
 
Tijekom 2014. godine održano je 7 sjednica. Predsjednik odbora je Miroslav Krepela, 
dipl.ing.el, a članovi doc.dr.sc. Srđan Skok i mr.sc. Davor Petranović, dipl.ing.el.. 

 
Na sjednicama su razmatrani i riješavani potpuni zahtjevi za priznavanje inozemnih stručnih 
kvalifikacija u svrhu povremenog/privremenog obavljanja poslova projektiranja i/ili stručnog 
nadzora građenja u svojstvu odgovorne osobe u RH. 
 
U 2014. godini Odbor za priznavanje inozemnih stručnih kvalifikacija priznalo je 9 
inozemnih stručnih kvalifikacija u svrhu povremenog/privremenog obavljanja poslova 
projektiranja i/ili stručnog nadzora građenja u svojstvu odgovorne osobe elektrotehničke 
struke u RH. 

 
POVJERENSTVO ZA FINANCIJE 

 
Povjerenstvo za financije tijekom cijele godine je pratilo prihode i rashode u Komori i jednom 
mjesečno u pisanom obliku izvještavalo Upravni odbor. 
Spomenuto izvješće sadrži sve stavke iz kontnog plana kao i postotak njihovog trošenja u 
odnosu na doneseni plan. Upravni odbor je dobijao i detaljna obrazloženja za pojedine stavke 
iz financijskog izvješća na osnovu pojedinih upita. 
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Povjerenstvo za financije se sastajalo tri puta; kada se donosio plan za narednu godinu, kada 
se podnosilo financijsko izvješće za prethodnu godinu i kada se vršila preraspodjela 
sredstava tijekom godine. 
Osim navedenog Predsjednik povjerenstva tijekom cijele godine je surađivao i kontrolirao rad 
osobe koja vodi knjigovodstvene i računovodstvene poslove i sudjelovao u radu Nadzornog 
odbora. 

 

 
POVJERENSTVO ZA NADZOR NAD RADOM ČLANOVA KOMORE 

 
Temeljem važećeg Zakona o arhitektonskim i inženjerskim poslovima i djelatnostima u 

prostornom uređenju i gradnji, HKIE ima ovlasti obavljanja nadzora nad radom svojih 

članova. Statutom HKIE je definirano da nadzor nad radom članova provodi Povjerenstvo za 

nadzor. 

Način organiziranja i provođenja nadzora se uređuje Pravilnikom o nadzoru, koji donosi 

Skupština Komore. U dosadašnjem radu Komore, iz niza razloga a najčešće zbog promjena 

zakonodavnih okvira, ulaska RH u Europsku uniju, te posljedično promjena akata Komore, 

nadzor nad radom članova nije provođen.  

Povjerenstvo za nadzor nad radom, je u 2014.g. radilo na pripremama potrebnih procedura 

koje bi omogućile  početak provođenja nadzora. Tako je Povjerenstvo pripremilo prijedlog 

izmjena i dopuna Pravilnika o nadzoru nad radom članova, usklađujući Pravilnik sa važećim 

Statutom Komore.  

Isto tako su pripremljeni dokumenti/obrasci (upitnici, nalozi...) potrebni za provođenje 

nadzora. 

U 2014 .g. je održana jedna sjednica Povjerenstva 17.10.2014 u Zagrebu. 

Kroz Vijeća područnih odbora zatraženi su prijedlozi za izradu plana redovitih nadzora po 

pripadajućim područnim odborima. Zaključeno je, između ostalog i zbog moguće 

diskriminacije članova, da je prije provođenja nadzora potrebno utvrditi preciznije kriterije, 

definirati jasniju metodologiju i smjernice nadzora. 

Sukladno navedenom, kao i zbog činjenice da su u izradi novi Zakon o poslovima i 

djelatnostima prostornog uređenja i gradnje i Zakon o komori arhitekata i komorama inženjera 

u graditeljstvu i prostornom uređenju, pripremljeni prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o 

nadzoru nad radom članova, nije išao na Skupštinu.  

U 2014 g. je donesena odluka o razrješenju dužnosti s mjesta člana Povjerenstva za nadzor 

nad radom članova Hrvatske komore inženjera elektrotehnike g.Tihomir Vemenac, dipl.ing.el. 

i imenovanju novog člana Povjerenstva za nadzor nad radom članova g. Damir Miljački, 

dipl.ing.el. 

 

 

INTERNETSKA STRANICA I GLASILO KOMORE 
 

Povjerenstvo za internetsku stranicu i Glasilo Komore sastajalo se svaki mjesec kako bi se 
osigurao stalni i kontinuirani rad na internetskoj stranici. Održano je deset sastanaka, 
objavljeno je jedanaest newslettera, te oko stotinjak vijesti i informacija raznih sadržaja. U 
izradi vijesti i uređivanju informacija sudjelovali su, osim članova Povjerenstva, i kompletna 
administrativna služba Komore, posebno gđa. Dubravec koja organizira sastanke, vodi 
bilješke i zapisnike, te je zadužena za administrativnu pomoć Povjerenstvu. 
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Povjerenstvo je u proteklom razdoblju ažuriralo i objavljivalo slijedeće sadržaje na 
internetskoj stranici: 

 

 Najave, vijesti, newsletter 

 Pokretanje anketa, zaključivanje i objava rezultata 

 Odgovaranje na upite članova, objava mišljenja, odgovora i dr. 

 Stalna kontrola sadržaja internetske stranice 
 

Na stranici se također nalaze svi obrasci koji olakšavaju rad administrativnoj službi i 
članovima koji žele određenu uslugu. 

 
Aktivnosti Povjerenstva u 2014. godini  

 
Osvježena je internetska stranica u skladu s novim identitetom Komore. 
Na inicijativu Područnog odbora Zagreb izmijenjen je sastav Povjerenstva za internetsku 
stranicu Komore koje radi u sastavu: 
 

1. mr.sc. Miljenko Rodek, dipl.ing.el. – glavni urednik internetske stranice 
2. Mirko Pupić, dipl.ing.el. – glavni urednik Glasila Komore 
3. mr.sc. Jasna Bančak Sekalec, dipl.ing.el. – član 
4. Marko Sikirica, mag.ing.el. - član 
5. Sanja Vinter, dipl.ing.el. - član 

 
U skladu s prijedlogom Povjerenstva za zakonodavstvo ažuriran je dio stranice koje se 
odnosi na važeće zakone i propise. 
Otvorena je anketa o aktivnostima naših članova na društvenim mrežama jer Povjerenstvo 
planira priključenje Komore jednoj od društvenih mreža kako bi se mogao dio neformalnih i 
komercijalnih sadržaja izdvojiti s internetske stranice. Također su objavljene ankete o DIE 
2014, te o korištenju repozitorija HZN-a. 
Dopunjene su arhive vijesti i objava iz područja trajnog stručnog usavršavanja.  
Izrađen je banner za DIE 2014. godine u Zadru, te favicon internetske stranice usklađen s 
logom Komore. Dorađen je predložak za newsletter. 
Povjerenstvo je pozvalo sve članove, pogotovo one koje su aktivno uključeni u rad tijela 
Komore da sudjeluju u pripremi vijesti i zanimljivosti iz svojih područja. 
Na internetskoj stranici su redovito objavljene sve informacije vezane za DIE 2014. u Zadru, a 
također je pripremljen i poseban newsletter s pozivom svim članovima neposredno prije 
početka kongresa. 
Izrađena je nova rubrika za pristup repozitoriju norma HZN-a. 
Dio stranice vezan za priznavanje inozemnih kvalifikacija je preveden na engleski jezik. 

 
III krug izbora 2014. godine 

 
Na internetskoj stranici su također u posebnoj rubrici pripremljene sve informacije vezane za 
III krug izbora za tijela Komore koji su provedeni u svibnju, te objavljeni svi obrasci i drugi 
dokumenti koji su olakšali provedene procedure. 

 

Suradnja s tvrtkom SAGUARO 
 

Povjerenstvo kontinuirano surađuje s tvrtkom SAGUARO, koja operativno dorađuje, 
programira i unapređuje sadržaj stranice. 
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Dio stranica Glasila zauzima i zakonska regulativa. Također su u zadnjem poglavlju 
predstavljeni su imenici HKIE koji obuhvaćaju popis članova u razdoblju od siječnja do 
prosinca 2013.godine. 

 
Na internetskoj stranici Komore Glasilo je objavljeno u pdf formatu tako da ga mogu pročitati 
svi zainteresirani (ne samo članovi). 

 
 

DANI INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE 
 

2014. godine su vrlo uspješno održani jubilarni 7.Dani inženjera elektrotehnike u Zadru od 25. 
do 27.09.2014. godine. 
 
Skupu je prisustvovalo preko 400 sudionika, uključujući i domaće i inozemne goste.  

 
Na sjednici UO početkom veljače u Fužinama usvojili smo prijedloge o organizaciji 7.DIE. Već 
sam broj od 371 prisutnih sudionika potvrđuje da smo itekako bili u pravu. DIE su prepoznati 
kao skup koji elektrotehničkoj struci daje puno i u stručnom ali i u socijalnom smislu. Dakako 
da se „ukidanje“ bodova od strane MGIPU reflektiralo na broj sudionika, ali u odnosu na 
druge stručne elektrotehničke skupove na 7.DIE taj manjak sudionika se nije značajno 
osjetio. I za vrijeme predavanje kao i za vrijeme okruglih stolova dvorana je bila sasvim 
solidno ispunjena. To nam je znak da su na skup došli stvarno kolege koji skup žele i pohoditi 
i iskoristiti ga i u stručnom i socijalnom smislu, a ne samo „prikupiti“ bodove i na ničemu ne 
sudjelovati 
 
Osim uspješnih predavanja organizirali smo i dva okrugla stola. Kolega Damir Miljački i 
kolegica Jelena Jelenčanin uz sudjelovanje i predstavnice MGIPU gđe. Mirjane Čubrić-Štefok 
priredili su kvalitetnu i obimnu prezentaciju i dali uvod u raspravu na temu “'Pravilnik o 
obaveznom sadržaju i opremanju glavnog projekta“. Okrugli stol je održan prvoga dana, u 
četvrtak 25.09. te je izazvao pozornost velikog broja sudionika koji su uzeli učešća u raspravi. 
 
Drugi dan, u petak 26.09. prije svečanog zatvaranja skupa održan je okrugli stol na temu 
„Značaj i uloga energetskog certificiranja“, upravo za kolege koji se bave i ovom djelatnošću. 
Uvodnu prezentaciju priredio je kolega Lučijano Raspor iz Rijeke. Nakon detaljne i kvalitetne 
prezentacije kolege Raspora koja je dao pregled izrade energetskog izvješća i energetskog 
certifikata te naglasio ključne probleme, razvila se žustra rasprava prisutnih sudionika te su 
usvojeni zaključci.  
 
Ideja da ove godine formiramo Međunarodni odbor (MO)  i time damo i formalni značaj 
našim dosadašnjim međunarodnim gostima na skupu, u potpunosti je ispunila naša 
očekivanja. Uz veliki angažman kolege Rodeka i naših „domaćih“ članova MO 7.DIE i ove 
godine smo okupili predstavnike inženjerskih komora Slovenije, Srbije, Crne Gore i 
Makedonije, dok su se kolege iz Bosne i Hercegovine zbog iznenadnih problema ispričale na 
sam dan početka skupa. Ove godine je zastupljenost međunarodnih gostiju bila na najvišoj 
razini, ili predsjednici nacionalnih inženjerskih komora (Srbija i Makedonija) ili visoki 
dužnosnici (Slovenija i Crna Gora). Osim prisustvovanja skupu MO je pridonio da imamo i 
određeni broj predavača i sudionika iz zemalja u okruženju. Tijekom skupa održan je i 
sastanak MO kao i Povjerenstva za međunarodnu suradnju na kojemu su definirani određeni 
zadaci i ciljevi vezani za buduće internacionalno povezivanja i djelovanje.  
 
Intencija da Stručni odbor (SO) okupi, uz članove UO i druge zainteresirane kolege ove 
godine je također realizirana. Zahvaljujući predsjedniku SO kolegi Pupiću te njegovom 
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zamjeniku kolegi Karinu odrađen je iznimno zahtjevan posao i odabrano je i lektorirano 20 
stručnih radova za zbornik i predavanja. Ponovno su bila zastupljena gotovo sva područja 
rada naših članova. Od visokonaponskih i srednje naponskih elektroenergetskih postrojenja, 
preko mreža, niskonaponskih instalacija i zgradarstva, rasvjete i telekomunikacijskih sustava 
do zakonske i tehničke regulative te novih tehnologija. Predavači su bili naši i strani eminentni 
stručnjaci, a popunjenost dvorane za gotovo sva predavanja jasno govori o kvaliteti izbora i 
predavanja ali i predavača. I ove godine smo imali dva gosta predavača, kolegu 
Kapetanovića iz Austrije i prof. Cara koji su održali interesantna predavanja, ali uz njih moram 
istaknuti i predavanje kolegice Čavlović iz HEP ODS-a koje je također izazvalo veliki interes. 
Poster sekcija je i ove godine uspješno realizirana i zahvaljujemo kolegi Vučkoviću i drugim 
članovima SO koji su tome doprinijeli. Imali smo izloženih 7 radova kolega te smo ove godine 
uveli anketni listić te smo odabrali tri prvonagrađena rada i dodijelili autorima priznanja. 
Radovi su također objavljeni u Zborniku i tako treba biti i ubuduće. Cilj nam je da privučemo 
još više autora i za ovaj vid stručnog dijela skupa.  
 
Ove godine je više nego ranijih u rad svih odbora uključen veliki broj kolega iz PO i 
povjerenstava UO kao i članova skupštine. Neki od kolega su odradili i iznimno zahtjevne 
zadatke u moderatorskom smislu ili u organizaciji okruglih stolova.  
 
Ovogodišnja organizacijska shema po kojoj Organizacijski odbor čine predsjednici SO i MO, 
predsjednik HKIE, predstavnik PO iz Zadra i operativna tajnica DIE pokazala se prilično 
uspješnom. Kao što sam ranije naveo SO i MO imali su svoje operativne sastanke i iznimno 
kvalitetno odradili onaj dio posla koji je otpadao na njih, a sastanci OO bili su brzi i efikasni. 
Puno stvari dogovarali smo mailom, a samo prema potrebi smo imali operativne sastanke. U 
tri navrata bili smo u Zadru i na licu mjesta s agencijama i hotelom sve dogovorili. Bili smo i u 
Zadarskoj županiji i u gradu Zadru kao našim pokroviteljima te i dalje održali dobre odnose 
što se vidjelo i iz govora njihovih predstavnika na svečanom otvaranju. 
 
S medijskom agencijom i gos. Romanom Pleša s kojom godinama surađujemo i ove godine 
smo dogovorili niz aktivnosti. Tako smo i ove godine organizirali objavu za medije, 
neposredno pred svečano otvaranje 25.09. u 9.30 održana je konferencija za tisak na kojoj su 
bili prisutan predsjednik Matić, predsjednik MO Rodek i predsjednik OO Angebrandt. Teme 
konferencije bile su: Obnovljivi izvori energije i energetska učinkovitost, Analiza suradnje 
Hrvatske komore inženjera elektrotehnike i Ministarstva graditeljstva i prostornoga uređenja 
te Međunarodna suradnja Komore. Navedene teme i naše sudjelovanje na press konferenciji 
izazvalo je i ove godine interes javnosti i na određeni način promoviralo rad i djelovanje HKIE, 
što i je konačni cilj ovakvih konferencija 
 
Želja nam je bila ove godine promovirati sredinu u kojoj već sedam godina organiziramo DIE 
pa smo uz pomoć marketinške agencije angažirali dječju klapu „Bersice“ i Strukovnu školu 
„Vice Vlatković“ iz Zadra za svečano otvaranje skupa. Poseban interes je izazvalo kratko ali 
sadržajno izlaganje ravnatelja strukovne škole kolege Tihomira Tomčića, dipl.ing.stroj. koji je 
skupu prezentirao izniman rad njegovih učenika na području OIE i elektromobilnosti. Uz 
sadržajnu prezentaciju ispred hotela Donat bili su učenici s izloženim solarnim i elektro 
vozilima koja su izrađena njihovim rukama u školi te su izazvali iznimnu pozornost sudionika 
skupa. Na svečanom zatvaranju skupa, uz klapu Bersice angažirali smo i KUD Diklo 
„Kveštura“. Odlučili smo kao HKIE dati im simboličnu donaciju za njihove nastupe i na taj 
način poticati izvrsnost mladih srednjoškolaca i kulturne vrijednosti sredine u kojoj se 
godinama okupljamo. 
 
Zahvaljujući prvenstveno predsjedniku HKIE, kolegi Matiću i Povjerenstvu za zakonodavstvo, 
na 7.DIE promoviran je jednogodišnji pristup repozitoriju HZN svim našim članovima, te je 
organizirano i predavanje predstavnika HZN o načinu korištenja repozitorija.  



 12 

 
Unatoč teškoj gospodarskoj situaciji, zahvaljujući kolegama Pupiću i Galiju, ali i svim drugim 
članovima UO i ove godine smo uspjeli dobiti četiri sponzora. Končar – zlatni, Croatia 
osiguranje – srebrni i Lipapromet i Prointegris kao brončani. Njihove donacije su uvelike 
pripomogle ovogodišnjoj organizaciji 7.DIE i zahvala svima koji su sudjelovali u njihovom 
uključenju u financiranje skupa.  
 
Socijalna događanja su i ove godine bila interesantna našim kolegama. Od domjenka u 
četvrtak navečer preko svečane večere u petak do organiziranog izleta u subotu. Što se tiče 
izleta u subotu 27.09. napravili smo iskorak u odnosu na ranije godine i izlet organizirali kao 
stručnu ekskurziju na vjetroelektranu Zelengrad – Obrovac, a nakon njenog obilaska ručak i 
druženje u Mićanovim Dvorima blizu Obrovca. Interes kolega je bio velik – oko 120 izletnika, 
a moram reći da je izlet organiziran vrlo dobro prijevozom autobusom i kombijima, tako da se 
nije dugo čekalo na obilazak lokaliteta. Zahvaljujemo kolegi Lučijanu Ćustiću koji je bio 
nadzorni inženjer i organizirao stručni dio izleta.   
 
U svakom slučaju, relativno veliki odziv naših kolega na 7.DIE dao nam je za pravo da i ove 
godine krenemo u inicijativu i pripremamo nadolazeće 8.DIE krajem rujna 2015. godine. 
Prireme za taj skup već su u punim jeku i ove godine priređujemo neke novosti koje će 
vjerujemo biti interesantne kolegama koji će biti prisutni na 8.DIE.    
 
 
        Darko Angebrandt, dipl.ing.el. 
        Predsjednik OO DIE 

 
 

PODRUČNI ODBORI 
 

IZVJEŠĆE O RADU 
PODRUČNOG ODBORA ZAGREB 

 
Sastanci VPO Zagreb 
 

Tijekom 2014.g. Vijeće PO Zagreb je održalo ukupno četiri sastanka. 

 

Prvi sastanak je održan 28.03.2014.g. u Zagrebu kojem je prisustvovao predsjednik HKIE g. 

Željko Matić i informirao članove o aktualnostima (izmjena pravilnika koji se odnosi na stručno 

usavršavanje, izrada novog zakona o djelatnostima u graditeljstvu i dr.). Sastanku je 

prisustvovala glavna tajnica HKIE gđa. Amela Čizmar. 

 
Drugi sastanak je održan 14.04.2014.g. u Zagrebu. Sastavljena je kandidacijska lista za 
članove VPO Zagreb i određen datum 23.05.2014. za provođenje izbora na Zboru PO 
Zagreb. 
 
Treći sastanak je održan 01.07.2014.g. u Zagrebu na kojem se raspravljalo o aktualnostima u 
Komori. Za predsjednika Vijeća PO Zagreb izabrana je Željka Anušić. 
Sastanku je prisustvovala i glavna tajnica HKIE. 
 
Četvrti sastanak je održan 19.11.2014.g. u Zagrebu kojem je prisustvovao predsjednik HKIE 

g. Željko Matić i informirao članove o aktualnostima. Donesen je plan rada VPO Zagreb za 

2015.godinu. 
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Zbor PO Zagreb 
 
Zbor Područnog odbora Zagreb, kojem je prisustvovalo 28 članova Komore, održan je 
23.05.2014.g. u Zagrebu. Zboru su prisustvovali g. Željko Matić, predsjednik HKIE i glavna 
tajnica gđa. Amela Čizmar. 
Izborno povjerenstvo, čiji je predsjednik bio Davorin Šegota, a članovi Tomislav Lederhas i 
Ante Petričević, je zaprimilo jednu kandidacijsku listu koju je predložilo Vijeće PO Zagreb. 
Predložena lista je jednoglasno prihvaćena. 
 
 

        Željka Anušić, dipl.ing.el. 
        Predsjednica VPO Zagreb 

 
 
 

IZVJEŠĆE O RADU 
PODRUČNOG ODBORA SPLIT 

 

Predstavnici članova HKIE za područje područnog odbora Split do 30.05. 2014 su bili: 
  

1. NATKO VUČKOVIĆ , dipl.ing.el.; Sinj - predsjednik PO Split 
2. mr.sc. ZDRAVKO BAŠIĆ, dipl.ing.el.; Kaštel Gomilica 
3. LUCIANO ĆUSTIĆ, dipl.ing.el.; Zadar 
4. ĐANI MILINA, dipl.ing.el.; Dubrovnik 
5. DAMIR TUDIĆ, ing.el.; Šibenik-Brodarica 
6. ŽIVKO RADOVIĆ, dipl.ing.el.; Zadar – član po funkciji 

 
Nakon provedenih izbora 30.05.2014. novi/stari predstavnici su: 
 

1. mr.sc. ZDRAVKO BAŠIĆ, dipl.ing.el.; Kaštel Gomilica - predsjednik PO Split 
2. LUCIANO ĆUSTIĆ, dipl.ing.el.; Zadar 
3. ANTE KRALJEVIĆ, dipl.ing.el.: Split 
4. ĐANI MILINA, dipl.ing.el.; Dubrovnik 
5. DAMIR TUDIĆ, ing.el.; Šibenik-Brodarica 
6. ŽIVKO RADOVIĆ, dipl.ing.el.; Zadar – član po funkciji 
7. NATKO VUČKOVIĆ, dipl.ing.el.; Sinj – član po funkciji 

 
U toku 2014.g. Vijeće područnog odbora Split provelo je slijedeće zadane aktivnosti: 
 
– Organizacija stručnih skupova: 

Dubrovnik, 18. ožujak 2014.  „Primjena izoliranih odvoda i zaštita instalacija od 
prenapona i struje munje“, g.Siniša Novak 

 
Zadar, 16. travanj 2014.  „Primjena izoliranih odvoda u instalacijama zaštite od 

munje“, „Zaštita niskonaponskih, informacijskih i 
podatkovnih instalacija od prenapona i struje munje“ 
g.Siniša Novak 

 
Split, 30.svibanj 2014.  „Projektiranje IP sustava videonadzora“, gđa.Renata 

Dončević  
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- Sjednice Vijeća područnog odbora Split: 

Split, 28. veljača 2014. 01/14 Sjednica VPO Split  
Split, 23. svibanj 2014.  02/14 Sjednica VPO Split 
Kaštela, 04. srpanj 2013.  03/14 Sjednica VPO Split 

 
- Zbor Vijeća područnog odbora Split: 

Split, 30. svibanj 2014. Zbor područnog odbora Split, Izbori 
 
- Sjednice Vijeća komore: 

Zagreb, 28. ožujak 2014.  Sjednica Vijeća Komore 
 

- Ostalo: 
Split, 30. svibanj 2014. Zakon o arhitektonskim i inženjerskim poslovima i 

djelatnostima u prostornom uređenju i gradnji - prijedlog 
teza - Okrugli stol 

 
Ostale aktivnosti i inicijative: 
 
U suradnji s renomiranom tvrtkom Obo Bettermann VPO Split je organiziralo poludnevno 
stručno predavanja u Dubrovniku i Zadru sa temama „Primjena izoliranih odvoda u 
instalacijama zaštite od munje“ i “Zaštita niskonaponskih, informacijskih i podatkovnih 
instalacija od prenapona i struje munje“. 
 
Ovo je prvi put da se organiziralo predavanje u Dubrovniku, što se smatralo potrebnim jer je 
zbog značajnije udaljenosti članovima Dubrovačko-Neretvanske županije otežano 
sudjelovanje na predavanjima koja se obično organiziraju u Splitu. Isto predavanje je održano 
i u Zadru. 
 
Osobito smo zadovoljni jer se napokon realizirala mogućnost pristupa zaštićenim 
dokumentima unutar HZN-ova Repozitorija hrvatskih norma, što je VPO Split višekratno 
uporno zagovarao i davao inicijativu. 
 
VPO Split je aktivno sudjelovalo u davanju primjedba/sugestija na nacrte prijedloge o 
inženjerskim djelatnostima. 
 
Izbori: 
 
Prema Statutu HKIE izbori se provode svako četiri godine. U 2014. g. je održan treći krug 
izbora, odnosno Izbori za članove Vijeća područnih odbora Hrvatske komore inženjera 
elektrotehnike. 
 
VPO Split je, uskladu sa Pravilnikom, dalo prijedlog kandidacijske liste za izbor članova VPO 
Split Hrvatske komore inženjera elektrotehnike u novom četverogodišnjem mandatu. 
U odnosu na prethodno razdoblje VPO Split broji jednog člana više, budući su dva člana(prije 
jedan) Upravnog odbora ujedno i članovi VPO-a po funkciji.  
 
Izbori su održani u sklopu Zbora Vijeća područnog odbora Split, održanog 30.05.2014.g., gdje 
je, kao jedina predložena, izabrana lista VPO Split.  
 
Novoizabrani članovi Vijeća područnog odbora su između sebe izabrali cijenjenog kolegu 
g.Zdravka Bašića kao novog presjednika VPO-a Split, kojem želimo uspješan rad. 
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Zahvaljujemo se svim članovima PO Split na doprinosu u radu Komore i promicanju 
elektrotehničke struke.  
 
        Mr.sc.Zdravko Bašić, dipl.ing.el. 
        Predsjednik VPO Split 

 
 

IZVJEŠĆE O RADU 
PODRUČNOG ODBORA VARAŽDIN 

 

Područni odbor  Varaždin HKIE, odnosno Vijeće Područnog odbora Varaždin u 2014. godini 
imalo je slijedeće aktivnosti: 
 
- Sjednica Vijeća Područnog odbora Varaždin održana 26.02.2014. godine u Murskom 
Središću na temu Plan stručnih seminara za Područni odbor Varaždin. Darko Kompari je kao 
član Povjerenstva za stalno stručno usavršavanje HKIE prisutne upoznao s planom stručnih 
seminara i predavanja na području našeg odbora, bez obzira na novi „Pravilnik o stalnom 
stručnom usavršavanju“ prema kojem više nismo u obavezi „skupljati bodove“ sa istih. 
Donesen je Prijedlog članova za Izborno povjerenstvo za Izbore za Vijeće Područnog odbora 
Varaždin na čijem čelu je Darko Kompari. 
 
- Sjednica Vijeća Područnog odbora Varaždin održana 17.04.2014. godine u Varaždinu na 
kojoj je odlučivano o listi kandidata za Izbore za Vijeće Područnog odbora Varaždin Miljenko 
Rodek je informirao članove Vijeća o aktivnostima HKIE u radu na „novom Zakonu o 
inženjerskim djelatnostima“ za kojeg je nadležno ministarstvo obećalo da će konačni prijedlog 
biti gotov do rujna 2014. 
 
- Zbor Područnog odbora Varaždin održan je 23.05.2014. godine u Varaždinu na kojem su 
održani Izbori za Vijeće Područnog odbora. 

 
Izborno povjerenstvo u sastavu: 
Kompari Darko, predsjednik  
Kramarić Boris, član 
Gotal Mario, član  
 
održalo je izbore za Vijeće Područnog odbora Varaždin. 
 
Broj članova komore izborne jedinice: 122 
Broj kandidata za VPO: 5 
Broj kandidacijskih lista za koje je provedeno glasanje: 1 
Broj glasova za kandidacijsku listu 1: 26 (broj prisutnih na Zboru PO Varaždin: 26) 
 
Javnim glasovanjem jednoglasno je izabrana lista za Vijeće Područnog odbora Varaždin 
sa kandidatima:Marijan Mikac,Tihomir Sajko,Stjepan Pavliša,Stanislav Petrac,Krunoslav 
Novak, a kao član po funkciji (član Upravnog odbora HKIE) je Miljenko Rodek. 
 
Sukladno Statutu Hrvatske komore inženjera elektrotehnike, Područni odbor Varaždin 
za 2014. godinu donio je Program rada i Financijski plan. 
 
 

- Stručno predavanje iz područja Zakona o gradnji, Zakona o prostornom uređenju i Zakona o 
inspekciji koje su održali predstavnici Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja Davorin 



 16 

Oršanić, dipl.ing.arh. i Danijel Meštrić, mag.ing.aedif. održano je u sklopu Zbora Područnog 
odbora Varaždin 23.05.2014. Predavači su se obavezali da će na sva pitanja odgovoriti 
usmeno ili pismeno (naknadno), direktno članovima ili preko HKIE 
 
- Sjednica Vijeća Područnog odbora Varaždin održana 23.05.2014. godine u Varaždinu na 
kojoj je Krunoslav Novak, dipl.ing.el. izabran za predsjednika Vijeća Područnog odbora 
Varaždin u idućem četverogodišnjem razdoblju. 

 
- Sjednica Vijeća Područnog odbora Varaždin održana 23.10.2014. godine u Varaždinu na 
temu PLAN RADA Povjerenstva za nadzor nad radom članova Vijeće PO Varaždin je dobilo 
obavezu od glavne tajnice HKIE da dostavi Prijedlog za nadzor u PO Varaždin koji bi se 
uklopio u godišnji plan rada Povjerenstva za nadzor nad radom članova HKIE. Prijedlog 
Povjerenstva za nadzor nad radom članova HKIE je da se s nadzorom počne od Ureda 
ovlaštenih inženjera elektrotehnike, naročito novoosnovanih od strane članova HKIE koji time 
postaju zaposleni u 2 ili više tvrtki. U godišnjem planu treba navesti članove koji će se 
nadzirati u PO Varaždin. 
 
- Sjednica Vijeća Područnog odbora Varaždin održana 18.11.2014. godine u Varaždinu na 
temu PLAN RADA Povjerenstva za nadzor nad radom članova Vijeće na ovoj sjednici nije 
donijelo prijedlog PLANA RADA za nadzor u PO Varaždin. Umjesto toga se predlaže PLAN 
RADA u 2 faze: 

1. Prikupiti opće podatke od svih članova HKIE prema upitniku, analizirati ih, a za 
članove koji ne odgovore odrediti stroge sankcije; 
2. Obaviti nadzor nad članovima koji nisu odgovorili na upitnik. 
Vijeće PO Varaždin je mišljenja da nije u redu nadzirati samo članove koji rade u 
uredima ovlaštenih inženjera, a u cilju sprečavanja diskriminacije među članovima. 
Predlaže se osim auditom obavljati nadzor i na druge načine kao što su: 
-uvid u javne akte,  
-prikupljanje općih informacija upitnikom,   
-obavljanje razgovora (na radnom mjestu ili u HKIE) 

 
        Krunoslav Novak, dipl.ing.el. 
        Predsjednik VPO Varaždin 
 
 

IZVJEŠĆE O RADU 
PODRUČNOG ODBORA RIJEKA 

 
Održavani sastanci PO HKIE Rijeka prema potrebi na kojima se raspravljalo o stanju i 
ondašnjim novostima i tekućoj problematici. 
 
Održan zbor PO HKIE Rijeka 30.05.2014. na kojem su izabrani članovi vijeća područnog 
odbora Rijeka.  
 
Članovi Područnog odbora Rijeka su: 
 

- Smiljka Mamula, dipl.ing.el., zaposlena u Urbis 72 d.o.o. u Puli 
- mr.sc. Boris Ožanić, dipl.ing.el., zaposlen u HEP-ODS d.o.o.u Karlovcu 
- mr.sc Aleksandar Hajdu, dipl.ing.el., zaposlen u HEP-ODS d.o.o. u Rijeci 
- Goran Justinić, mag.ing.el., zaposlen u HOPS-u u Rijeci 
- Davorin Cukon, dipl.ing.el., zaposlen u SPI d.o.o. u Puli 
- Željko Matić, dipl.ing.el. (član po funkciji), zaposlen u DS-ELING d.o.o. u Rijeci 
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U Rijeci je 15.07.2014. održan sastanak vijeća područnog odbora Rijeka na kojem je izabran 
novi predsjednik. Novi predsjednik PO Rijeka je  mr. sc. Boris Ožanić, dipl.ing. el. zaposlan u 
HEP-ODS d.o.o. u Karlovcu. 
 
Održani skupovi u Rijeci (06.06.2014.) i Puli (11.07.2014.) o Zakonu o gradnji i Zakonu o 
prostornom uređenju. 
 
Održani stručni seminari u Rijeci i Puli, prema programu stručnog usavršavanja. 
 
Prisutstvo članstva na 7. Danima ovlaštenih inženjera elektrotehnike, (preko 50 %)  
 
Započelo se s pripremama za pronalaženje poslovnog prostora za područni odbor Rijeka.  
 
Od predviđenog financijskog plana za 2014. godinu nisu potrošena nikakva sredstva jer se 
nisu organizirali predviđeni seminari i predavanja na teret PO RI.     
 
 

        Mr.sc.Boris Ožanić, dipl.ing.el. 
        Predsjednik VPO Rijeka 

 
 

IZVJEŠĆE O RADU 
PODRUČNOG ODBORA OSIJEK 

 

Područni odbor Osijek je kao jedan od 5 Područnih odbora HKIE pružao podršku članovima 
HKIE na regionalnoj razini te vršio približavanje rada Komore svim članovima HKIE na svom 
području.  

 
Vijeće područnog odbora Osijek (VPO Osijek) je u protekloj, 2014 godini i dalje nastavilo 
održavati neformalne skupove svih članova HKIE na mjesečnoj razini. Na ovim sastancima 
dolazi do interakcije i saznanja o potrebama članova HKIE koje bi im pomogle u radu. Ovi 
sastanci se održavaju u prostoru Elektrotehničkog Fakulteta Osijek. 

 
Kako je zaživjelo pristup normama HZN-a preko interneta, nestala je potreba za uvidom u 
printane kopije normi koje se nalaze u prostoru VPO Osijek na ETF-u Osijek. Potrebno je 
oživjeti ideju o stvaranju stručne biblioteke s knjigama i stručnim časopisima koje bi ovom 
prostoru dalo dodatnu dimenziju. 
 
Područni odbor Osijek HKIE i Područni Odbor HKIS su nastavili suradnju i ove godine oko 
organizacije stručnog putovanja svojih članova. Rezultat ovog dogovora je zajednička 
organizacija stručnog putovanja u tvornicu Vailant u Bratislavi, Slovačka u proljeće 2014 
godine. Svi članovi HKIE koji su izrazili želju da budu na ovom stručnom putovanju su mogli 
ići. Dogovor Područnog odbora Osijek i tijela Komore je bio da Komora sufinancira 2/3 svih 
troškova svakom članu koji putuje što je i učinjeno. Predviđa se da će i u 2015 godini biti 
organizirano jedno stručno putovanje zajedno s Područnim odborom HKIS a što će članovi 
HKIE biti pravodobno upoznati. 
 
U 2014 godini je održan  Zbor područnog odbora Osijek i to 09.05.2014 godine. Na ovom 
Zboru je odlučeno o članovima Vijeća područnog odbora Osijek u sljedećem 
četverogodišnjem razdoblju. 

 
Izabrani su sljedeći članovi HKIE kao članovi Vijeća područnog odbora Osijek: 
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1. Darko Angenbrandt, Đakovo, Osječko-baranjska županija – član po funkciji u UO HKIE 
2. Damir Miljački, Osijek, Osječko-baranjska županija 
3. Željko Markušić, Sl.Brod, Brodsko-posavska županija 
4. Mislav Mišković, Vinkovci, Vukovarsko-srijemska županija 
5. Damir Drokan, Slatina, Virovitičko-podravska županija 
6. Jelena Jelenčanin, Osijek, Osječko-baranjska županija 
 
Na sjednici VPO Osijek održanoj 17.06.2014. godine izabran je predsjednik VPO Osijek 
Miljački Damir, dipl.ing.el. 
 
U sljedećoj 2015 godini se planira održati minimalno jedan Zbor područnog odbora Osijek.  
 
Tijekom 2014 godine su održane 3 sjednice Vijeća područnih odbora i to 18.02.2014. u 
Osijeku, 17.06.2014. u Osijeku i 20.10.2014. u Osijeku. Sjednice VPO Osijek će se održavati 
u 2015 godine prema planu rada za 2015. godinu. 
 
U 2014. godini se na sjednicama VPO Osijek najviše raspravljalo o nedostajućim normama, o 
manjkavim stegovnim aktima HKIE, o zakonskim izmjenama, o uputama za projektiranje, o 
temama za stručno usavršavanje te o potrebi bolje kontrole nad radom članova. 
 
U svijetlu najavljenih zakonskih izmjena koje će drastično promijeniti okvir djelovanja, ovlasti i 
obveze HKIE, potrebno je učiniti napor na izmjeni svih loših pravilnika HKIE koji su po inerciji 
ostavljeni te ih uskladiti s zakonskom praksom RH, prilagoditi potrebama članova i izvršiti 
zaštitu članova HKIE koji savjesno obavljaju svoju djelatnost. 
 
        Damir Miljački, dipl.ing.el. 
        Predsjednik VPO Osijek 
 
 

ZAKLJUČAK 
 

Nakon izbora krajem 2013. godine krenuli smo sa radom u novom četverogodišnjem 
mandatu. Uspješno smo u prvoj polovici 2014. godine realizirali izbore u područnim odborima 
koji su izabrali svoje predsjednike vijeća i predstavnike u Vijeća područnih odbora (treći krug 
izbora).  
 
Odmah početkom godine slijedile su aktivnosti oko izmjena našeg krovnog Zakona o 
arhitektonskim i inženjerskim poslovima i djelatnostima u prostornom uređenju. Imali smo 
svog predstavnika u povjerenstvu MGIPU koji je cijelu godinu aktivno sudjelovao u radu na 
pripremi novog zakona.  
 
A ono što je veoma važno je kvalitetna suradnja s Hrvatskim zavodom za norme. Smatram 
izuzetnim uspjehom potpisivanje sporazuma o suradnji čija je svrha dostupnost hrvatskih 
normativnih dokumenata putem Repozitorija hrvatskih norma, a u cilju unapređenja i razvoja 
elektrotehničke struke te usavršavanja rada ovlaštenih inženjera elektrotehnike.  
U Repozitoriju je pohranjena digitalna zbirka hrvatskih norma i ostalih normativnih 
dokumenata koji nastaju kao rezultat normizacijskog procesa u HZN.  
Ovim sporazumom je Komora Hrvatskom zavodu za norme dostavila popis svojih članova za 
koje je omogućena internetska pretraga i uvid u Repozitorij hrvatskih normi. 
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Posebno bih istaknuo sudjelovanje Komore na izradi tipskih projekata stambenih građevina 
na poplavljenim područjima Slavonije. U suradnji s HKA i ostalim strukovnim komorama HKIE 
je donirala elektrotehničke projekte za sve odabrane tipske projekte. 
 
U 2014.godini je uspješno funkcioniralo trgovačko društvo Komore „H.K.I.E.savjetovanje“ 
d.o.o. preko kojeg smo organizirali sve naše stručne skupove. To se posebno odnosi na naš 
najznačajniji događaj u proteklom razdoblju a to je bio stručni skup „7.DANI INŽENJERA 
ELEKTROTEHNIKE“ koji je održan u Zadru krajem rujna 2014.godine.  
 
Iskreno se nadam da će se naš glas bolje nego do sada čuti kod donošenja našeg osnovnog 
zakona, novog zakona koji će zamijeniti Zakon o arhitektonskim i inženjerskim poslovima i 
djelatnostima u prostornom uređenju i gradnji, a samim time i kvalitetnije uvjete za djelovanje 
ovlaštenih inženjera elektrotehnike, a i elektrotehničke struke u cjelini.  
 
Na kraju se želim zahvaliti svim svojim suradnicima: članovima upravnog odbora, 
predsjednicima područnih odbora, članovima odbora i povjerenstava, te djelatnicima tajništva 
koji su dali, svatko u svojoj domeni, značajan doprinos u radu HKIE proteklom razdoblju.  

 
 

Zagreb, 09.04.2015. godine     Predsjednik HKIE: 
 

       Željko Matić, dipl.ing.el.  
 


